
Razprava o samoupravni preobrazbi
stanovanjskega gospodarstva

Na skupni seji sveta KS, predsed-
stva KK SZDL, delegacije za stano-
vanjsko skupnost in predsedniki hiš-
nih svetov smo 6. oktobra obravnavali
predlog za samoupravno preobrazbo
stanovanjskega gospodarstva v Ljub-
ljani. Soglasno smo podprli predlog.
da bo v prihodnje v Ljubljani namesto
šestih le ena stanovanjska skupnost.
Strinjali smo se tudi s predlagano se-
stavo konference delegacij. katere no-
silka bo naša KS. sestavljajo pa jo še
delegacije KS Zalog, KS Polje, KS
Novo Polje. KS Bizovik. KS Zadvor.
KS Lipoglav. KS Klopce, KS Besnica
in KS Dolsko. Zaradi tako številne

konference bo delo težje. zato sipo
odločno podprli predlog, da na občin-
ski ravni ostane strokovna služba. ki
bo v pomoč delegatskemu delu.

Prav tako soglasni pa smo bili tudi
pri ugotovitvi, da težavnost in nemoč
delegatskega odločanja v Ljubljani ni
vsedanji samoupravni organiziranosti
stanovanjskega gospodarstva. ampak
v preveliki povezanosti strokovnih
služb in izvajalskih orgagnizacij s sa-
moupravno strukturo. Zato sprejme-
mo predlagano samoupravno preo-
brazbo le kot temelj in prvi korak
k nadaljnji. resnični preobrazbi vseh
subjektov. ki pri gradnji. prenovi in

gospodarjenju z družbeno lastnino ta-
ičo ali drugače sodelujejo. S prenovo
starih stanovanj smo bili v KS doslej
zelozadovoljni. novasamoupravnaor-
ganiziranost te dobre tradicije ne sme
prekiniti.

Na tem skupnera sestanku pa je bilo
s strani predsednikov HS povedanih
tudi nekaj grenkih. Zlasti ta. da so hiše
ob Vaškem mostu, v kateri je živel
pokojni Lorbek, lani temeljito preno-
vili, letospapodrli. Stanovalcem vso-
sednji hiši so odvzeli nekaj sveta, poru-
šili drvarnice, hišnemu svetu, skupno-
sti stanovalcev ali pa konec koncev
Ijudem pa nihče ni rekel niti besede.
takoda tudi za v prihodnje nič ne vedo,
kako bo z njimi. Iz pogovorov je bilo
slišati, da je bilo s hišo ob Fužinskem
mostu podobno. Temeljito so jo pre-
novili. lani pa zaradi novega mostu
porušili.

Komisija za komunalno gospodar-
stvo pri svetu KS je takoj ob zapori
Vevškega mostu, ko je bilo jaino, da
bo treba prej ali slej zgraditi novega^
zahtevalasodelovanjepriprojektihbo-
doče ureditve okolice mostu. pa se ni
zgodilo nič. Le komu mar krajevna
skupnost!?
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